



MUNICIPAL  
**Gazette**  
MUNICIPALE  
DE - OF  
**Montreal**

Parait le lundi matin  
Published every Monday morning  
Abonnements \$2 par an  
Subscriptions \$2 a year  
Payables d'avance  
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal  
Official organ of the Corporation of the City of Montreal  
CANADA

— Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“ La Gazette Municipale ”  
Bureau de Poste: 917 ou  
25 rue St-Gabriel, Montréal.

— Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“ La Gazette Municipale ”  
Hôtel de Ville, — Montréal

— All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

“ The Municipal Gazette ”  
Post Office Box 917 or  
25 St. Gabriel St., Montreal

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

“ The Municipal Gazette ”  
City Hall, — Montreal  
TELEPHONE MAIN 4240

## DELIBERATIONS

### COMMISSION DE L'INCINERATION

Compte rendu de l'assemblée du 10 août.

Sont présents: MM. les échevins M. Martin, président, David, Roy, L'Espérance et Nault.

1.—Les soumissions pour la construction d'une écurie, en bois et briques dures de Montréal, sont ouvertes par M. Bauset, assistant-greffier de la Cité :

MM. Joseph Jacob & Cie.....	\$15,200
M. Adrien Grégoire.....	15,550
M. Damien Lalonde.....	17,539
MM. O. Martineau & Fils, Ltée .....	17,440
MM. Stucker et Lalonde.....	18,000

M. l'échevin David propose, et il est

*Résolu*:—De présenter au Conseil un rapport recommandant que la construction d'une écurie soit adjugée à MM. Joseph Jacob & Cie, les plus bas soumissionnaires, au prix de \$15,200, et que le dépôt des autres soumissionnaires leur soient retournés.

2.—Soumise et lue une lettre de M. Joseph Héroux, demandant d'être remboursé de son salaire qu'il a perdu pour cause de maladie contractée durant l'exercice de ses fonctions.

Un certificat du docteur J.-Bte Demers accompagne ladite lettre.

*Résolu*:—De lui payer son salaire pour le temps qu'il a perdu.

3.—Soumis et lu un rapport du contremaître Paquette informant la Commission qu'un de ses employés, M. F. X. Rouleau, s'est estropié en vidant un baril de déchets dans sa voiture.

Un certificat du docteur J.-Bte Demers accompagne ledit rapport.

*Résolu*:—De lui payer son salaire pour le temps qu'il a perdu.

4.—Soumis et lu un rapport du surintendant, informant la Commission qu'il a obtenu du Conseil, sur demande de votre Commission, la permission de faire vendre cinq vieux chevaux (No. 36) étant malade, il a dû le faire abattre, le 16 juillet, sur la recommandation du médecin vétérinaire du service.

Déposé aux archives.

5.—Soumis et lu un rapport du surintendant, informant la Commission que le cheval portant le No. 176 est mort, le 18 du courant, du tétanos.

Déposé aux archives.

### INCINERATION COMMITTEE

Report of meeting held the 10th of August.

Present: Ald. M. Martin, chairman, David, Roy, L'Espérance and Nault.

1.—Tenders for the construction of a wooden and Montreal hard brick stable, were opened by Mr. Bauset, assistant City clerk :

Messrs Joseph Jacob & Co.....	\$15,200
Mr. Adrien Grégoire.....	15,550
Mr. Damien Lalonde.....	17,539
Messrs O. Martineau & Son, Ltd.....	17,440
Messrs Stucker & Lalonde.....	18,000

Ald. David moved and it was

*Resolved*: That a report be made to Council recommending that the contract be awarded to the lowest tenderers, Messrs Joseph Jacob & Co., at the price of \$15,200, and that the deposits of the unsuccessful tenderers be returned.

2.—Submitted and read a letter from Mr. Joseph Héroux, asking that he be paid his salary lost on account of illness, which he contracted while on duty.

A certificate from Dr. J. B. Demers accompanied said letter.

*Resolved*: That he be paid his salary for time lost.

3.—Submitted and read a report from foreman Paquette stating that one of his employees, Mr. F. X. Rouleau, was injured while emptying a barrel of garbage in his cart.

A certificate from Dr. J. B. Demers accompanied the report.

*Resolved*: To pay him his salary for the time lost.

4.—Submitted and read a report from the Superintendent informing the Committee that he had obtained from Council, at the request of the Committee, permission to sell five old horses unfit for service. He had sold four and the fifth (No. 36) being sick, he had it slaughtered the 16th of July, upon recommendation of the veterinary surgeon of the department.

Filed of record.

5.—Submitted and read a report from the Superintendent, informing the Committee that horse No. 176 had died on the 18th instant from lock-jaw.

Filed of record.